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Norsk kjøttkonsum har mer enn doblet seg i løpet av de siste 60 årene. Samtidig som 
landbruket har blitt stadig mer industrialisert, fører klimaendringene til mer ekstremvær, 
polene smelter, havene stiger, avlinger tørker inn og arter utryddes fortere enn noen gang. 
Vi opplever en klimakrise, og har 11 år på å redusere utslippene våre nok til å nå 1,5-
gradersmålet. Redusert kjøttkonsum vil ikke alene redde kloden, men det vil være et godt 
bidrag.  
 
NMBU har et høyt fokus på klima. Som norges bærekraftsuniversitet bør vi gå i bresjen for 
en mer klimavennlig universitets- og høyskolesektor, også når det kommer til matservering. 
Vegonorm vil være en naturlig måte å vise at vi som universitet tar klimakrisen på alvor, og 
fremmer bærekraft i handling - ikke bare i ord.  
 
Studenttinget vil: 

• At NMBU innfører vegonorm ved alle tilstelninger der mat serveres. 

• At det skal etterstrebes å bruke lokale råvarer. 

• At NMBU øker kvaliteten på vegetarmaten slik at det serveres god næringsrik 

mat. 

• Gå foran som et godt eksempel og innføre vegonorm i Studenttinget 

 


